
Bestyrelsesmøde 

Sejlklubben Mou Bro, den 2 april 2024 kl. 18.00 

i klubhuset. 

Suppleanterne er inviteret med.  
 

 

 

Dagsorden  

 

1.  TallyKey og nye låse. 

 

Nye kodelåse er bestildt til alle låse hvor klubbens nøgler anvendes, samt 

lås til bad. Forventes afsluttet i forbindellse med søsætning. 

TallyKey afventer besked fra Aalborg kommune vedr. autocamper. 

 

2.  Status på nyt IT system. 

Der er stadig en del medlemmer der ikke har oprettet sig i Zeitwing, trods 

rykker. Der arbejdes på at få alle der er intereseret til blive i klubben, til at 

blive registreret. 

 

3.  Gennemgang af indkommet post  

Henvendelse fra Egense sejlklub vedr. affaldsdag 13-14 april. 

Anlægsarbejde 04.11-29.11.2024, for anlæg af kloak på Fjordvej. Ny 

pumpestation på havnen tilsluttes omkring årsskiftet. 

 

4.  Regnskab nyt om økonomi. 

Alt går efter planen. Der er lidt ekstra arbejde med indkøring af Zeitwing. 

 

5.  De aktive seniorer  

Indretning af skur med værktøj pågår. Generel istandsættelse og 

vedligehold på havnen. 

 

6.  Indkomne klager eller gode idé  

Leje/køb af pladser: Der har været spørgsmål vedr leje af pladser. Generelt 

er pladser der udlejes pladser som medlem har købt, men ikke ønsker at 

anvendet den pågældende sæson. Pladser udlejes kun når der ikke er 

pladser til salg i den pågældende størrelse. 

 

7.  Henvendelse fra naboklubber  

Ingen henvendelser.  

 

8.  Klubhus Relaterede ting. 

Græsslåning aftalt med Tom. Rengøring afventer.  

 

9. Klubaktiviteter 2024 

Standerhejsning kl. 12.00 27.04.2024. Der serveres pølser med brød. 

Sommerfest og afriggerfest planlægges senere. Aktivitetsudvalget indkaldes 

til næste bestyrelsesmøde for aftale af datoer. 

 

10. Ungdomsafdeling/Krabbe Klubben. 



Vi afventer nyt fra ungdomsudvalget, om der igangsættes tiltag i denne 

sæson. 

 

11. Fartøjsinspektør 

Vi afventer tilbagemelding for snarlig uddybning. 

 

    12. Havneudvalget  Flere udvalg ? 

Intet nyt. 

 

    13. Evt 

Aurocamper: Vi har rykket flere gange, men ikke hørt fra Aalborg kommune 

endnu. 
Der er også rykket for udbedring af kommunens vej på vestmolen. 

 

 


